Meervouden:
Jullie hebben de meervoudsvormen op –s en –en geleerd. 
Er zijn nog veel meer meervouden. Die meervouden worden uitgelegd in dit document.
Je kunt een meervoud maken door –eren achter het zelfstandig naamwoord te zetten:
	kind  kinderen
	volk  volkeren
	ei  eieren
	kalf  kalveren
Woorden die eindigen op een onbeklemtoonde laatste lettergreep met –ik, -it, -es, -et en –el krijgen géén medeklinkerverdubbeling in het meervoud.
perzik  perziken
flauwerik  flauweriken
dreumes  dreumesen
engel  engelen
Woorden die eindigen op een onbeklemtoonde laatste lettergreep met –as, -is, -os of –us krijgen wel een medeklinkerverdubbeling in het meervoud.
	vonnis  vonnissen
	krokus  krokussen
	functionaris  functionarissen
Bij Latijnse meervouden op –us of –um krijg je geen –en achter het meervoud. De uitgang verandert dan helemaal.
Eindigt het enkelvoud op –cus, dan krijgt het meervoud –ici. Eindigt het enkelvoud op –um, dan krijgt het meervoud –a. 
	politicus  politici
	neerlandicus  neerlandici
	chemicus  chemici
	museum  musea
	criterium  criteria
Er zijn enkelvouden die eindigen op een -ee. Vaak krijgen deze woorden –en in het meervoud. We voegen de uitgang toe aan het woord. Er staan dan drie –e’s. Op de laatste –e plaatsen we een trema voor de uitspraak. 
	moskee  moskeeën
	slee  sleeën
Er zijn ook enkelvouden die eindigen op een –ie. Deze woorden krijgen als uitgang –en, maar we moeten deze groep in tweeën delen. We voegen bij deze groep ook weer een trema toe op de laatste –e voor de uitspraak van het woord. 
1. Meervouden op -ieën:
Deze groep krijgt een –en als uitgang. Dat komt doordat de klemtoon op de laatste lettergreep van het enkelvoud valt.
a. Fobie  fobieën
b. Democratie  democratieën
2. Meervouden op –iën:
Deze groep krijgt een –n als uitgang. Dat komt doordat de klemtoon niet op de laatste lettergreep van het enkelvoud valt. 
a. [bookmark: _GoBack]Olie  oliën
b. Kolonie  koloniën

	


	
